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Białe Błota, dnia 07.06.2022 r. 

BRG.0012.6.7.2022 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 07.06.2022 r.  

od godz. 13.00 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka, radna Patrycja 

Harczenko- Staszewska, radny Piotr Mądrzyński, radny Łukasz Wyszomirski 

oraz Sekretarz Gminy Ewa Galicka 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powitała osoby uczestniczące w posiedzeniu, 

odczytała pouczenie dot. ochrony danych osobowych i przedstawiła porządek posiedzenia.  

 

Temat posiedzenia:  

1. Omówienie Raportu o stanie Gminy. 

2. Przygotowanie materiałów na sesję związanych z procedurą absolutoryjną dla Rady 

Gminy. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka poinformowała, że Raport o stanie Gminy został przygotowany w 

dwóch formach, wzorem ubiegłych lat, w formie papierowej (pdf) oraz w formie strony 

internetowej https://bialeblota-2021.curulis.pl/. Sekretarz przedstawiła cztery bloki 

tematyczne. Pierwszy z nich to „Informacje podstawowe” zawierający informacje o gminie, 

dane demograficzne. Sekretarz zwróciła uwagę na zwiększającą się liczbę mieszkańców. Blok 

zawiera informacje na temat organów stanowiących oraz organu wykonawczego, uchwały, 

wykaz spraw sądowych, informacje o jednostkach organizacyjnych gminy. Drugi blok 

tematyczny zatytułowany jest „Co zrobiliśmy?” i przedstawia programy strategiczne. Sekretarz 

zauważyła, że warto zwrócić uwagę na program realizowany z Metropolią Bydgoską: 

metropolitalna karta malucha i karta uczniowska. Blok ten zawiera również budżet, ponad 

25% wzrosły dochody, dochody majątkowe na jednego mieszkańca  w 2021 r wyniosły 908,00 

zł, dochody unijne wyniosły 251,00 zł na jednego mieszkańca. Struktura dochodów w stosunku 

do roku poprzedniego prawie nic się nie zmieniła. W roku 2021 nastąpił, w stosunku do roku 

2020, wzrost wydatków zaledwie o  11,64%. Gmina bardzo duży nakład wydatków 

przeznaczyła na realizację zadań oświatowych. W kwestii zadłużenia Gminy Sekretarz 

poinformowała, że na koniec 2021 roku, na jednego mieszkańca zadłużenie wyniosło 2461,00 

zł. Blok zawiera informacje na temat inwestycji, wartość wykonanych wydatków majątkowych 

wzrosła o 23,63 % w stosunku do 2020 r. Raport zawiera infografiki na temat infrastruktury, 

gospodarki komunalnej i mieszkaniowej. W kwestii gospodarki odpadami Sekretarz  Gminy 

Ewa Galicka zauważyła, że system nie zbilansował się, wydano ponad 616 000, 00 zł więcej. W 
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tematyce edukacji raport prezentuje wyniki egzaminu ósmoklasistów oraz działalność 

placówek oświatowych. Blok zawiera działalność jednostek w zakresie pomocy społecznej. 

Trzeci blok tematyczny „Gmina dla mieszkańca” przedstawia usługi z których mieszkańcy 

mogą korzystać: działalność kulturalna, biblioteki, działalność sportowa, współpraca z 

organizacjami pozarządowymi, ilość ogłoszonych konkursów. Prezentowane jest 

bezpieczeństwo publiczne: działalność Ochotniczej Straży Pożarnej, fundusze przeznaczone dla 

komisariatu policji. Ta część zawiera również opis działań z wykorzystaniem środków z 

funduszu sołeckiego. Prezentowana jest także komunikacja z urzędem, jak korzystać z centrum 

usług on-line. Ostatnim blokiem jest „Ocena ogólna”, prezentująca gminę na tle innych gmin 

wiejskich, w odniesieniu, między innymi do: demografii, budżetu, infrastruktury i gospodarki 

komunalnej, edukacji, spraw społecznych i zdrowia oraz gospodarki. Podsumowując sekretarz 

Gminy Ewa Galicka podkreśliła, że nadrzędnym celem, jaki przyświecał przy opracowywaniu 

raportu, było przygotowanie dokumentu, który daje mieszkańcom możliwość zapoznania się z 

działaniami podejmowanymi w 2021 roku przez Radę Gminy jak i przez Wójta. Dane 

prezentowane są z wykorzystaniem wykresów, infografik, zamieszczone są zdjęcia, filmiki.   

 

Radna Patrycja Harczenko-Staszewska zapytała jaki był koszt wykonania raportu. Sekretarz 

odpowiedziała, że koszt był taki sam jak w zeszłym roku, wykonany był przez tą samą firmę. 

Sekretarz zwróciła uwagę na możliwość pobrania na tej stronie poprzednich raportów, z 2019 i 

2020 roku. Sekretarz zapowiedziała, że na najbliższą sesję przygotuje obszerną prezentację, 

którą zaprezentuje radnym. Sekretarz Gminy Ewa Galicka opuściła posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Tomicka odczytała opinię Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Białe Błota o wykonaniu budżetu Gminy Białe Błota za rok 2021. Komisja 

Rewizyjna poddała analizie w sposób kompleksowy wszystkie elementy składające się na 

realizację budżetu jako całości. Członkowie Komisji Rewizyjnej postanowili zaopiniować 

pozytywnie wykonanie budżetu Gminy Białe Błota za rok 2021. W konkluzji opinii Komisja 

Rewizyjna składa wniosek do Rady Gminy Białe Błota o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Białe Błota za rok budżetowy 2021.  

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą  nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Białe Błota w sprawie wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy Białe Błota absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Białe Błota za 2021 rok 

Głosy „za”: Łukasz Wyszomirski, Patrycja Harczenko- Staszewska, Katarzyna Tomicka  

Wstrzymujący się: Piotr Mądrzyński 

 

Przewodnicząca odczytała pełną treść Uchwały nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe 

Błota z dnia 7.06.2022 r. w sprawie wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy Białe Błota 
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absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Białe Błota za 2021 rok wraz z 

uzasadnieniem.  

Ad. 3. 

Radny Piotr Mądrzyński poruszył temat, aby urząd zainteresował się śluzami na Dębinku. 

Rolnicy, którzy mieszkają w sąsiedniej gminie mają utrudniony dojazd do łąk, które mają w 

naszej gminie, muszą objeżdżać przez Białe Błota. Radny Łukasz Wyszomirski powiedział, że 

Gmina Białe Błota jest wykonawcą a druga gmina jest gminą wpierającą, nasza gmina inicjuje i 

prowadzi działania.  

Na prośbę radnej Patrycji Harczenko-Staszewskiej, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Katarzyna Tomicka poinformowała, że od następnej Komisji, posiedzenia będą odbywały się 

stacjonarnie. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Na podstawie nagrania protokół sporządziła: Katarzyna Lutkowska 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Katarzyna Tomicka 


